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Protokół nr XXXVIII/2013 

z przebiegu obrad  Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  27 czerwca 2013r. 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 13 radnych. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

 

1. Anna Kowaluk        Skarbnik  Gminy 

2. Alicja Antkiewicz         Radca Prawny UG 

3. Wanda Łakoma                           Sekretarz UG 

4. Roman Sikora         Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

5. Jerzy Kwaśny         Kierownik Referatu UG 

6. Bogusława Tulimowska       Kierownik Referatu UG 

7. Joanna Nestorowicz                     Kierownik Referatu UG 

8. Krystyna Buchowicz        Kierownik Referatu UG 

9. Alicja Kwiatkowska – Bąk       Inspektor 

10. Jadwiga Kobierecka         Koor.ds. Profil. i Rozw. Probl. Alkoh. 

11. Natalia Zdónek        Kierownik SPZOZ w Stargardzie Gubińskim 

12. Halina Żaczek         Dyrektor Szkoły 

13. Henryk Gawron        Sołtys 

14. Urszula Peron                    Sołtys 

15. Teresa Stadnik        Sołtys 

16. Zbigniew Lider         Sołtys 

17. Edyta Puchałko        Sołtys 

18. Aniela Nesterowicz        Sołtys 

19. Wiesław Hajnas        Sołtys 

20. Edyta Zajkowska         Sołtys 

21. Agata Bieńko         Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 13 radnych sprawia, że Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. 
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Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło otworzył obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

Następnie powitał Radnych, Sołtysów oraz wszystkich zaproszonych gości. W dalszej 

kolejności Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował, że Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana, przedstawił porządek obrad, wprowadzając punkt dotyczący rozpatrzenia i 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy, oraz z braku 

obecności Wójta wykreślił z porządku obrad punkt 4 dotyczący informacji Wójta w okresie 

międzysesyjnym. Na wniosek Pani Haliny Żaczek Dyrektora Gimnazjum w Czarnowicach 

przeniósł punkt 13 dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie skargi na działalność 

Dyrektora Szkoły jako punkt 4 następnie  zadał pytanie dotyczące ewentualnych wniosków 

formalnych, nikt z radnych nie wniósł wniosku formalnego do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 13, co sprawia, że Sesja 

Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. 

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Jerzy Kwaśny- na 

XXXVI  Sesji Rady Gminy została  zgłoszona interpelacja przez radnego Krzysztofa Irisika w 

sprawie problemów z przepustem i tworzenia zalewiska przy posesji nr 58 w Czarnowicach, 

informuję, iż przepust został czyszczony, ale w skutek zarośniętych rowów woda nadal nie 

przepływa, Starostwo wyda nakaz czyszczenia rowów, kolejna interpelacja złożona przez 

radnego Krzysztofa Irisika dotycząca doświetlenie drogi  w kierunku posesji Pana Logi w 

Kopernie, informuję, że jest to odcinek 600m, trzeba  zrobić dokumentację,  nie ma 

możliwości innego przyłączenia. Następna interpelacja złożona przez radnego Wojciecha 

Dębskiego, dotyczyła przycięcia drzew na cmentarzu, informuję, że drzewa przylegają do 

płotu, i musimy zgłosić się do  Lasów Państwowych ponieważ jest to już ich teren.  Kolejna 

interpelacja od radnej Anny Durawy,  która dotyczyła naprawy dróg lokalnych oraz 

rozwiezienie tłucznia w miejscowości Chlebowo, prace te zostały już wykonane natomiast 

naprawa dróg lokalnych w miejscowości Łomy zostanie wykonana w najbliższym czasie. 

Następną interpelację złożył radny Daniel Zołoteńko, która dotyczyła utwardzenia drogi w 
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miejscowości Markosice, droga prowadząca w kierunku mostu na Nysie, informuję, że prace 

związane z drogą zostały wykonane, natomiast interpelacja która dotyczyła  uszkodzonego 

słupa energetycznego w miejscowości Sadzarzewice, informuję, że w tej sprawie 

otrzymaliśmy pismo z ENA w którym informowali nas o naprawie do końca bieżącego 

kwartału, po wyznaczonym terminie poinformowali, iż z braku środków prace  nie zostaną 

wykonane, w tej sprawie wystosowaliśmy kolejne pismo. Interpelacja Przewodniczącego 

Rady Zbigniewa Zygadło która dotyczyła progu spowalniającego, informuję, że montaż  

progu jest w trakcie prac. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Ireneusz Solecki udzielił odpowiedzi na 

interpelację radnej Anny Durawy, interpelacja dotyczyła remontu świetlicy OSP  

w Chlebowie w której powstaje wilgoć, niestety w bieżącym  roku  nie zostanie 

przeprowadzony remont,  środki na ten cel zostaną zaplanowane w budżecie na rok 2014. 

 Do punktu 3: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Daniel Zołoteńko złożył interpelację w sprawie: 

a) utwardzenia drogi wewnętrznej w Markosicach prowadzącej do Nowej Wioski. 

Radna Anna Durawa złożyła interpelację w sprawie: 

a) połamanego dachu łączącego dwie szatnie znajdujące się na Orliku w Chlebowie. 

b) wykupienia świetlicy w Chlebowie od osoby prywatnej, czy można byłoby 

zaplanować w przyszłym budżecie środki na wykup, cena 360 tyś zł, płatność 

mogłaby być rozłożona na  spłatę należności w ciągu dwóch lat. 

c) wywozu odpadów komunalnych, od 1 lipca 2013 r. śmieci będzie odbierał nowy 

przewoźnik zgodnie z wymogami ujętymi w złożonej deklaracji, a co z odpadami 

które do 1 lipca 2013r. były gromadzone w taki sposób jak do tej pory, co się z 

nimi stanie. 

Radny Szymon Naglik złożył interpelację w sprawie: 

a) ostatniego raportu sporządzonego z odbytej  kontroli ZUK w Polanowicach jak i 

innymi kontrolami wcześniej przeprowadzonymi oraz kwestiami spornymi, które 

dotyczą  odzyskiwania VAT. 

 

Interpelacja została złożona na piśmie. 
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b) Regulaminu utrzymania czystości na terenie Gminy Gubin,  jest wiele niejasności 

które trzeba wyjaśnić m.in. brak zapisu o pojemnikach na śmieci mieszane. 

 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło – na następnej Sesji 

Rady Gminy zostanie wprowadzony punkt do porządku obrad dotyczący odpadów 

komunalnych. 

 

Radny Henryk Ostapkowicz złożył interpelację w sprawie: 

a) drogi powiatowej w Drzeńsku Małym, odrosty wokół drzewa utrudniają ruch drogą. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło złożył interpelację w sprawie: 

a) zamieszczenia na stronie internetowej Urzędu Gminy Gubin harmonogramu 

dotyczącego wywozu odpadów komunalnych z terenu Gminy jak i również informacji 

o  sortowaniu  śmieci. 

Radny Krzysztof Irisik złożył interpelację w sprawie: 

a) zwołania nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy lub Komisji Rolnictwa dotyczącej 

odpadów komunalnych, aby zapoznać mieszkańców z podjętymi ustaleniami, 

ponieważ do tej pory nie było pełnej informacji w/w sprawie. 

 

Odpowiedzi w/w sprawie  udzielił Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło, 

przedstawiając Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa propozycję zwołania Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Remigiusz Darmach zaproponował zwołanie 

Komisji na dzień 4 lipca 2013r. o godz. 13.00 w Sali Narad Urzędu Gminy Gubin.  

Do punktu 4: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  

Dyrektora Szkoły. 

Dyrektor Gimnazjum w Czarnowicach Pani Halina Żaczek udzieliła wyjaśnień do złożonej 

skargi.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Daniel Zołoteńko przedstawił stanowisko Komisji 

uznając skargę za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  Dyrektora Szkoły pod głosowanie. 
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Projekt w/w uchwały został przyjęty 12 za, tj. jednogłośnie. 

Radna Mirosława Strzelbicka nieobecna podczas głosowania nad w/w projektem uchwały.  

Do punktu  5: 

Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Gubin za 2012r.  oraz 

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej i Komisji Rewizyjnej z tytułu 

wykonania budżetu za 2012r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

Gubin za 2012r, następnie odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił stanowisko Komisji udzielając pozytywnej 

opinii co do sprawozdania z wykonania budżetu gminy Gubin za 2012r.   

Do punktu 6: 

Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2012r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Daniel Zołoteńko wnioskował o udzielenie Wójtowi 

Gminy Gubin absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2012r.  

Wniosek stanowi załącznik  do protokołu. 

Do punktu 7: 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, która wydała pozytywną opinię w sprawie w/w 

wniosku. 

Do punktu 8: 

Dyskusja 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poprosił Przewodniczących Komisji Rady Gminy o 

przedstawienie stanowiska swoich komisji. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił pozytywne 

stanowisko w sprawie wykonania budżetu gminy Gubin za 2012r.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej przedstawił 

pozytywne stanowisko w sprawie wykonania budżetu gminy Gubin za 2012r. 

Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Samorządu, Prawa i Porządku Publicznego 

przedstawił pozytywne stanowisko w sprawie wykonania budżetu gminy Gubin za 2012r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywne stanowisko w sprawie 

wykonania budżetu gminy Gubin za 2012r. 

Do punktu 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012r.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2012r. , następnie poddał pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty głosami 13 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gubin absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012r. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poprosił Przewodniczących Komisji Rady Gminy o 

przedstawienie stanowiska. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił pozytywne 

stanowisko w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gubin absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2012r. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej przedstawił 

pozytywne stanowisko w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gubin absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2012r. 

Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Samorządu, Prawa i Porządku Publicznego 

przedstawił pozytywne stanowisko w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Gubin absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2012r. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywne stanowisko w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Gubin absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012r. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Gubin absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012r. 

Projekt uchwały w/w sprawie został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 11: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy 

Gubin Nr XXXIV/166/2013 z dnia 27 marca 2013r. w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Gubin na rok 2013. 

Kierownik Referatu UG Joanna Nesterowicz uzasadniła projekt uchwały w/w sprawie.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Rady Gminy Gubin Nr XXXIV/166/2013 z dnia 27 marca 2013r. w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Gubin na rok 2013., a następnie poddał pod głosowanie. 

Projekt uchwały w/w sprawie został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie.  

Do punktu 12: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy 

Gubin Nr XXXVIII/146/2002 z dnia 27 lutego 2002r. w sprawie ustalenia sieci oraz 

obwodów szkół podstawowych i gimnazjów na terenie gminy Gubin. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Krzysztof Irisik 

przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w/w sprawie. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Gubin Nr XXXVIII/146/2002 z dnia 27 lutego 

2002r. w sprawie ustalenia sieci oraz obwodów szkół podstawowych i gimnazjów na terenie 

gminy Gubin. 

Projekt uchwały w/w  sprawie został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie. 
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Do punktu 13: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

na 2012r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w/w sprawie. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy na 2012r. 

Projekt uchwały w/w sprawie został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 14: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXXVI Sesji Rady Gminy i nadzwyczajnej XXXVII Sesji 

Rady Gminy. 

 Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokół z odbycia XXXVI Sesji Rady 

Gminy i nadzwyczajnej XXXVII Sesji Rady Gminy przyjąć bez odczytania. Przewodniczący 

Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod głosowanie. 

Wniosek został przyjęty 13 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 15. 

Sprawy różne, wolne wnioski. 

Sołtys wsi Późna  złożyła wniosek w sprawie: 

a) brak połączeń PKS w okresie wakacyjnym utrudnia mieszkańcom gminy dostęp do 

miasta m. in. apteki, lekarza itp. Czy jest możliwość przejazdu raz lub dwa razy w 

tygodniu samochodu BUS z PKSu. 

b) obsuwające się drzewa w wąwozie prowadzącym do miejscowości Późna, drzewa te 

stwarzają niebezpieczeństwo na drodze. 

 

Do punktu 16: 

Zakończenie Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy  

o godz. 12.45. 
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Protokołował               Przewodniczący Rady 


